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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 16.5. 2012. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1. Informatívna správa o čerpaní dotácií za rok 2012, školstvo  
2. Pripravované letné aktivity CVČ 
3. Informatívna správa o stave a riešení záškoláctva 
4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
5. Rôzne 
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý, predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných a 
oboznámil ich s programom zasadnutia. Navrhol, aby sa prerokoval najprv bod č.2 za  
prítomnosti Mgr. Reisingerovej, riaditeľky CVČ. Takto zmenený program zasadnutia bol  
jednomyseľne schválený. 
 
1. Pripravované letné aktivity CVČ  
Materiál bol doručený členom komisie spolu s pozvánkou.  
Mgr. Reisingerová, riaditeľka CVČ informovala členov komisie o pripravovaných letných 
aktivitách CVČ a pripomenula mestské letné tábory, ktoré sú veľmi atraktívne, je o nich 
veľký záujem.  
PaedDr.Černý: poďakoval pani riaditeľke za informácie.  
 
Komisia školstva MsZ  b e r i e na vedomie informáciu o pripravovaných letných aktivitách 
CVČ. 
 
2. Informatívna správa o čerpaní dotácií za rok 2012 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
PaedDr. Csemezová informovala členov komisie, že do 15.05.2012 bolo vypracovaných 11 
zmlúv o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu mesta na schválené projekty školstva 
v celkovej sume 3850 € podľa harmonogramu.  
 
Komisia školstva  b e r i e na vedomie „Informatívna správa o čerpaní dotácií za rok 2012“.   
 
3. Informatívna správa o stave a riešení záškoláctva 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie 
PaedDr. Csemezová vysvetlila ako postupujeme pri riešení zanedbávania povinnej školskej 
dochádzky v zmysle zákona a zdôraznila, že v školskom roku 2011/2012 evidujeme u žiakov 
ZŠ viac vymeškaných neospravedlnených hodín ako vlani.    
Mgr. Benkovics sa pýtal na prípady nerešpektovanie zákona č. 219/1996 Z.z. o ochrane pred 
zneužívaním alkoholických nápojov u osobách maloletých a mladistvých. 
PaedDr. Csemezová, v tomto školskom roku na OŠkKaŠ MsÚ neboli postúpené porušenia 
v zmysle uvedeného zákona. 
 
Komisia školstva MsZ  b e r i e na vedomie informatívnu správu o stave a riešení záškoláctva. 
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4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  
Materiál o riešených havarijných stavoch škôl a školských zariadení do 15.5.2012 bol 
doručený členom komisie spolu s pozvánkou.  
 
PaedDr. Csemezová  predložila: 
- žiadosť riaditeľky MŠ Nová doba o poskytnutie finančných prostriedkov z havarijného 
fondu mesta na riešenie havárie na vodovodnom potrubí. Riaditeľka si žiada o pridelenie 
finančných prostriedkov vo výške 43,20 € za opravu vodovodnej prípojky a 185,20 € za 
vodné, stočné. Celkom 228,40 €.  
Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla, že nesúhlasí s pridelením finančných 
prostriedkov z havarijného fondu pre MŠ. Odporúča riaditeľke zabezpečiť z vlastných 
príjmov školy. 
 
- žiadosť riaditeľky ZŠ Z. Kodálya s VJM o poskytnutie finančných prostriedkov 
z havarijného fondu mesta na riešenie havárie v školskej kuchyni. Riaditeľka školy si žiada 
finančné prostriedky na zakúpenie novej plynovej panvice - cena 3530 € a plynovej stoličky- 
cena 822 €.  
Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla, na základe technickej správy 
revízneho technika, že nefunkčnosť plynovej panvice je spôsobené opotrebovaním 
a preto neodporúča poskytnúť žiadané finančné prostriedky z havarijného fondu. 
a súčasne 
Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov 
pre školskú kuchyňu pri ZŠ Z. Kodálya s VJM  na zakúpenie novej plynovej stoličky vo 
výške 800 €. 
 
5. Rôzne 
Na základe odporúčania Komisiu školstva MsZ (zápisnica zo dňa 4.4.2012) OŠkKaŠ 
vypracovalo návrh finančnej analýzy presťahovania CVČ do iných priestorov. 
PaedDr. Csemezová predložila materiál, informovala prítomných o podrobnostiach 
predloženej analýzy.   
 
Nakoľko materiál bol predložený pred zasadnutím, komisia školstva sa uzniesla, že s návrhom 
sa budú zaoberať v júni.  
 
PaedDr. Černý odporúča prizvať na júnové zasadnutie riaditeľov škôl (ZŠ Štefánikova, ZŠ 
Z. Kodálya s VJM)  a CVČ. 
Mgr. Biró  sa vyjadril, aby MsÚ uviedol, čo plánujú s budovou CVČ.  
 
Predseda komisie na záver poďakoval za účasť, ďalšie zasadnutie komisie bude 12.6.2012 
o 14,00 hod. v malej zasadačke MsÚ. 
 
  
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
V Galante, dňa  21.5.2012 
Zapísala: Mgr. Alica Orbánová 


